
 

 

 

 

 

 

 

  

 

Sak 

1. Godkjenne referat 

Referatet fra forrige møte ble godkjent. 

 

2. Status flyene 

LN-DFM: 

Vært på 100-timer. Ikke noe spesielt. Batteri er byttet. Det er fortsatt et lite avvik på 

backuphøydemåler. 

LN-DFL: 

Brudd i ledning som jorder tenningssystemet. Må til vedlikehold hos Aeromech. 

 

3. Status flyskolen 

En elev har fått sertifikat. Teorielever skal opp til eksamen 9. juni. Har en ny elev på vei inn. Flere 

elever ønsker å gå over på DFM.  

 

4. Økonomi 

Kolbjørn har meldt forfall, men status fra forrige hovedstyremøte er at klubben betaler regninger, 

lån og avdrag som den skal. 

Timer DFM pr måned pr 8. juni 09
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DFM 139 timer så langt i 2009. 

 

 

TILSTEDE: 

 
Torgeir Pedersen, Anne Kristin Reinsve, Kåre Smith, Ahsen Gilani, 

Egil Thon. Forfall: Kjell A Øpstad, Kolbjørn Walderhaug 

 

DATO: 
TID: 

8. juni 09 
19:00 

KOPI:  STED: ENHS 

Møtereferat motorgruppa 



Timer pr måned DFL pr 8. juni 09
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DFL har 99 timer så langt i år. 

 

5. Salg av fly/innleie av fly 

Loven til DFK er gjennomgått, og denne viser at videre salgsgang ved eventuelt salg av fly er å 

avgjøre dette på et medlemsmøte, og så presentere dette for hovedstyret. Loven sier ikke lenger noe 

om årsmøtevedtak for dette. 

 

Det har kommet i alt tre henvendelser på flyet, som må sies å være overraskende lite. Det er en 

tysker som ønsker å se på det. Han kommer til Oslo i månedsskiftet juni – juli. 

Flyet er nå annonsert til 54000 euro. Kan sette ned til 50000 euro. Flynytt har neste deadline 3. juli 

og utgivelse 31. juli. Hva skal vi justere prisen til? 490000. 

 

LN-MTT er for tiden utleid til Stavanger, men vil komme tilbake i løpet av en måned eller to. 

 

Styret går inn for å selge flyet.  

Når en reell kjøper kommer på bordet, drøfter styret dette, eventuelt på telefon. Et anbefalt salg 

framlegges for et hurtiginnkalt medlemsmøte. 

 

Vi informerer Vassbotten om at vi ønsker å leie LN-MTT. 

 

6. Eventuelt 

a. Oppfølging fra medlemsmøte 28.04.2009 

i. Forslag om Trafikkreklame: 

Oversendes hovedstyret. 

ii. Reforhandle lånet - Lengre avdragstid: 

Er diskutert med økonomileder, som ikke vil anbefale en slik vei.  

iii. Styret får i oppgave å jobbe med en refinansieringsmodell og komme tilbake til et nytt 

medlemsmøte. 

Er fulgt opp i sak 5. 

iv. Legger ut Katana for salg med formål å leie inn nytt skolefly. 

Dette er utført. 

v. Forslag om å ta kontakt med Notodden og Kongsberg ang. flystevne. 

 

vi. Prøve å reforhandle flyplassleie 

Dette ble drøftet på forrige hovedstyremøte, men det var ingen tro på at dette 

kunne føre fram. 

 

b. Åpen dag søndag 14. juni 

Utsettes til høsten. Foreløpig dato 30. august 2009. Tar opp med seilflygruppa og 

mikroflygruppa. 

 

c. Justering av timespriser: 

i. LN-DFL: 1020 kroner 

ii. LN-DFM: 1224 kroner 

iii. Introtime: 2000 kroner for DFL og 2000 for DFM. Elever som begynner å fly får 

konto godskrevet med 1000 kroner. 



d. Søknad om leie av flyet 8. – 15. juli 

DFL står pr nå, og vi har pr nå ikke nå alternativ. Søknaden må derfor avvente 

situasjonen. 

 

7. Neste møtedato 

Neste møte: 4.8.2009 kl 19:00. 

Nytt styremøte vil bli avholdt på kort varsel ved eventuelt salg av DFL, gjerne på telefon. 

 

 

Referent: Kåre Smith     


